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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Olof Björlin justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 8 juni kl. 11.30. Protokollet e-postas till 

medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2011-05-09 
Det har varit återinvigning av Uteträffen i Tessinparken där bland annat personal från 

Hälsoträffen deltog, dock var det tyvärr dålig uppslutning i övrigt. Pensionärsrådet framförde 

att redskapen behöver justeras avseende höjd och gruset behöver ersättas med en anpassad 

matta. Det finns två bänkar men dessa måste sättas fast samt kompletteras med ett bord. Det 

behöver även spridas mer information om Uteträffen. Förvaltningen tar med sig frågorna. Inga 

övriga synpunkter på föregående sammanträdesprotokoll, protokollet läggs till handlingarna.  

 

§ 4.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2011-06-16 
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Granskning av korttidsvård för äldre 

Stockholms stads äldreomsorgsinspektörer har granskat korttidsvården inom de tre sydvästra 

stadsdelarna och innerstadens fyra stadsdelar. Inom Östermalm har inspektörerna granskat Rio 

korttidsvård. Den sammantagna bedömningen är att enheten har kunnig personal och att de 

boende och anhöriga är nöjda med personalens bemötande. Verksamhetens behov av förbätt-

ringsåtgärder gäller måltider, anpassade aktiviteter och social dokumentation. Pensionärsrådet 

ställer sig bakom förvaltningen svar och menar att det är positivt att det vidtas åtgärder för att 

höja kvaliteten vid Rio korttidsvård. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Skrivelse om vårdnivåer 

I valfrihetssystemet för vård- och omsorgsboende får utföraren ersättning utifrån en modell 

med fast ersättning i tre nivåer. Modellen baserar sig på att äldre har olika behov av vård och 

omsorg, vilket i sin tur leder till olika personalbehov och olika kostnader. För att fastställa 

ersättningsnivåerna görs en vårdbehovsbedömning och en boende placeras inte i en högre 

ersättningsnivå utan att utföraren kunnat verifiera vilka resurser som behövs för att tillgodose 

den äldres behov. Pensionärsrådet konstaterar liksom förvaltningen att det är stora skillnader 

mellan vårdnivåerna och anser att staden bör göra en översyn av dessa. Ärendet läggs till 

handlingarna. 

 

§ 5. Besök av Elisabeth Persson, Ippi AB 
Elisabeth Persson från företaget Ippi AB redogjorde för ippi-lösningen. Ippi AB har med stöd 

från Hjälpmedelsinstitutet utvecklat ippi som möjliggör elektronisk kommunikation via TV för 

personer som upplever dator och mobiltelefon som svårhanterligt. Ippi används främst av 

kommuner,exempelvis av hemtjänst, men även av privatpersoner. Ippi:n kopplas in i TV:n 

som då ta emot bilder, filmer, ljud och textmeddelanden från alla mobiltelefoner och datorer. 

Man även skicka elektronisk post, SMS och MMS via ippi. Det som krävs för att lösningen 

ska fungera är att det finns mobiltäckning och en vanlig TV, bredband är inte nödvändigt. 

Ippi-lösningen kostar ca 3 500 kr i startkostnad och därefter ca 300 kr i månaden. Det finns 

olika lösningar i de kommuner som använder ippi hur man subventionerar kostnaden gentemot 

den enskilde, exemplevis som en biståndsbedömd insats. Bilderna från presentationen bifogas 

protokollet.  

 

§ 6. Rapport från vård- och omsorgsboenden 
Ulla Bowallius har anmält förhinder till dagens sammanträde och rapporterar från förtroende-

rådet på Dianagårdens vård- och omsorgsboende på sammanträdet i augusti.  

 

Kerstin Appel har träffat Kattrumpstullens två nya chefer, Eva Magnusson och Eva von 

Strauss och fått en visning av vård- och omsorgsboendet. Kerstin Appels intryck är att det är 

en trevlig verksamhet med bra personal.  

 

Yvonne Wendt har deltagit i förtroenderådet vid Kampementets vård- och omsorgsboende. 

Bland annat har utföraren anordnat en kulturvecka med olika aktiviteter, anställt nya 

sjuksköterskor och arbetar med de förbättringsåtgärder som framkom vid förvaltningens 

avtalsuppföljning. Det framfördes önskemål om en lugnare måltidsmiljö och att de boende ska 

få servera sig själva vid maten.  

 

§ 7. Övriga frågor 
Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens sammanställning av delegationsbeslut, domar 

och anmälningar enligt Lex Sarah och Lex Maria för tertial 1 samt ett antal domar som 
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meddelats under 2011. Pensionärsrådet framförde att det är intressant att ta del av domar och 

önskar en fortsatt diskussion i frågan när enheten för biståndsbedömning/kösamordnare 

besöker ett sammanträde under hösten.  

 

Pensionärsrådet har framfört en fråga om invånarna på Östermalm oftare kontaktar Patient-

nämnden i Stockholms län jämfört med andra stadsdelar. Patientnämndens statistik visar att 

det under 2010 inkom totalt 4 765 ärenden varav 93 avsåg kommunal vård. Av dessa kan 40 st 

härröras från Stockholms stad varav 3 ärenden från personer boende inom Östermalm, det vill 

säga 7,5 %.  

 

Pensionärsrådet har efterfrågat broschyrer som informerar om att pensionärsorganisationerna 

kan vara behjälpliga med en stödperson som är med vid hembesök samt en förklaring av 

skillnaderna mellan olika boendeformer. Broschyrerna ”Aktiviteter och gemenskap för äldre 

på Östermalm” och ”Äldreomsorgen på Östermalm” innehåller den efterfrågade informationen 

och delades ut på sammanträdet. Frågan om stödperson kommer även att tas upp med 

biståndshandläggarna på ett kommande möte.  

 

Hälso- och sjukvårdsnämnndens förvaltning har kallat till samverkansmöte med de 

kommunala pensionärsråden den 10 juni kl. 09.00 rörande äldre och multisjuka. Kallelsen 

har skickats till samtliga medlemmar i pensionärsrådet.  

 

KPR:s protokoll från den 10 maj 2011 medsänds utskicket av pensionärsrådets protokoll.  

 

Ordförande Viveca Sarman önskar en trevlig sommar och hälsar alla välkomna tillbaka 

till sammanträdet i augusti.  

 

§ 8. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 15 augusti 2011. Lokal: Hjorten 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 

 


